

SKOLEBESTYRELSESMØDER

| | |
|---|---|
| <p><u>Forældrerepræsentanter:</u> Kit Stender - Formand (Aske 3B) Sarah Assenbjerg - Næstformand (Kaja 2C) Bjarke Jespersen (Adam 8D) Esbern Thøgersen (Ambre 2B) Christian Moltke Dahl (Kaj 1C) Jimmi Glud Thimgaard (Edith 2B, Thea 5B) Mette Holst (Andrea 1B, Bertram 4B) Gry Segoli (Jonah 8A)</p> <p><u>Elevrepræsentanter:</u> Alfred Ejlsborg 9C Storm Lindemann 9D</p> | <p><u>Medarbejderrepræsentanter:</u> Annette Hansen Henriette Krüger</p> <p><u>Eksterne repræsentanter:</u> Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum)</p> <p><u>Sekretariat:</u> Skolens ledelse</p> |
|---|---|

2023- 2024

[SB 2023-08-17](#)

[SB 2023-09-21](#)

[SB 2023-10-26](#)

[SB-2023-12-07](#)

[SB 2024-02-08](#)

[SB 2024-03-14](#)

[SB 2024-05-02](#)

[SB 2024-06-13](#)

Bilag kan rekvireres ved henvendelse til kontoret

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 17. august 2023 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|---|---|--|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Andreas Marius Krog 7A</p> | Afbud | Christian Moltke Dahl, Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) |
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Alice/Charlotte |
| Næste møde | 21. september kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | | | |
| 81. | Godkende dagsorden (B) | | |
| 17.35 | | | |
| 82. | <p>Drøfte og godkende eksternt medlem til skolebestyrelsen (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) vil gerne fortsætte | <p>Pernille blev valgt som eksternt medlem igen.</p> <p>JL spørger Frank Hvid</p> <p>Herefter spørges Mille</p> <p>Herefter spørges HTX</p> | |
| 17.40 | | | |
| 83. | <p>Forslag om senere mødetider for eleverne i udskolingen til behandling i skolebestyrelserne (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ungebyrådet har stillet forslag om senere mødetid for udskolingseleverne, og Skole- og Børneudvalget har sendt forslaget til behandling i skolebestyrelser. | <p>Punktet tages op igen på det efterfølgende møde, så vi kan indhente lidt flere konkrete input.</p> <p>Hvilke konkrete spørgsmål kunne vi stille eleverne? Hvad siger eleverne?</p> | |

| | | |
|-------|---|--|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Vi skal tage stilling til, hvilke muligheder der er for at gennemføre ungebyrådets forslag om senere mødetider på Trekronerskolen - To bilag | Kit opretter et google dokument, som alle kan skrive spørgsmål ind i. |
| 18.10 | <p>84. Tilsyn: Princip 11 om digitale enheder (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forholde os til lærernes tilbagemelding på spørgeramme. - Bilag - Punktet drøftes igen på næste møde med input fra elevrådet. | <p>SB drøftede input fra årgangsteam. Eleverne får samme spørgeramme. Herefter behandler elevrådet input fra klasserne Vi skal huske at tage stilling til ure.</p> <p>Punktet tages op på skolebestyrelsesmødet i oktober.</p> |
| 18.40 | Spisning | |
| 19.10 | <p>85. Princip for forældremøder (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forholde os til medarbejdernes tilbagemelding på udkast til nyt princip. - Bilag | SB drøftede input fra medarbejderne. Ud fra disse skrives forslag til princip, som præsenteres på næste møde med henblik på vedtagelse. Mette, Kit, Henriette og Jon udarbejder forslag. |
| 19.35 | <p>86. Prioritering af emner/temaer til kommende skolebestyrelsesmøder i dette skoleår.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse • Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå trafikrapport fra Trekroner • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • Inklusion og udsatte børn • Undervisningens organisering (nyt princip) • De kreative fag • Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge • Princip 21: Skole-/hjemkommunikation • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Bevægelse • Forældreinddragelse/forældresamarbejde • Ulighedsdrøftelse – inklusion af alle forældre • Udgangstilladelse genbesøges • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry • Badning efter idræt/svømning • Andre punkter? | <p>Der blev stemt om hvilke emner der skulle prioriteres.</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Inklusion og udsatte børn • Udgangstilladelse genbesøges <p>2 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Badning efter idræt/svømning <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • De kreative fag • Princip 21: Skole-/hjemkommunikation • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde <p>De resterende punkter udgår af listen</p> |

| | | |
|--------------------------------|---|--|
| <p>20.00</p> <p>87.</p> | <p>Godkende referat (B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - SB 2023-06-08 (bilag) | <p>Godkendt</p> |
| <p>20.05</p> <p>88.</p> | <p>Meddelelser (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | <p>Skoleledelse: Ansættelser skole: Skolen har ansat to lærere til dette skoleår. Der er aftalt fratrædelse af skolesekretær, og vi forventer at kunne ansætte en ny med tiltrædelse 1.10.23. Ansættelser SFO: SFO'en har ansat to pædagoger. En pædagog har opsagt sin stilling grundet nyt job som børnehaveklasseleder. Stillingen er pt. vakant. Der blev lavet optagelser til en kommunal skolestartsfilm på første skoledag for 0. klasserne. Filmen blev vist, og SB er glade for filmen. Deltagelse på 0. klasses forældremøde: Jimmi og Christian deltager Toiletgennemgang: Vi har haft besøg af en konsulent. Han sender os en rapport med anbefalinger. Nest lignende metoder – kompetenceudvikling for medarbejdere og indførsel af elementer på 5 udvalgte årgange.</p> <p>Formand: Henvendelse fra forælder</p> <p>Skole: Den 3. oktober er alle inviteret til konference i Ringsted om digitalisering i skolen.</p> <p>SFO: Der skal vælges ny TR d.14. september</p> <p>Elevrådet: Der har ikke været afholdt møde endnu</p> |
| <p>20.25</p> <p>89.</p> | <p>Kommunikation fra mødet (DB)</p> <p>Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | |
| <p>90.</p> | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>Planlagt behandling:</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Inklusion og udsatte børn • Udgangstilladelse genbesøges |

| | | |
|--|--|--|
| | | <p>2 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none">• Badning efter idræt/svømning <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none">• Første skoledag – 1/5 eller 1/8• De kreative fag• Princip 21: Skole-/hjemkommunikation• Personaleomsætning og trivsel• Dysleksi• Antimobbestrategi• Forældreinddragelse/forældresamarbejde <ul style="list-style-type: none">• Årsmødet – drejebog Sarah og Gry |
|--|--|--|

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 21. september 2023 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|--|--|------------|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> | Afbud | Frank Hvid |
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | 26. oktober kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | | | |
| 81. | Godkende dagsorden (B) | Godkendt | |
| 17.35 | | | |
| 82. | <p>Sammensætning af skolebestyrelsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Godkende eksternt medlem til skolebestyrelsen (ODB) - Byde velkommen til Gry som stedfortræder for Bjarke. | Frank Hvid indtræder i skolebestyrelsen som eksternt repræsentant. Frank er dels med i Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley Klub) | |
| 17.45 | | | |
| 83. | <p>Drøfte forslag om senere mødetider for eleverne i udskolingen til behandling i skolebestyrelserne (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forberedelse – udfyld spørgsmål i spørgegæret i nedenstående link: | Kit og Jon har deltaget i elevrådsmøde. Der var ikke umiddelbart den store tilslutning til senere | |

| | | |
|-------|---|---|
| | <ul style="list-style-type: none"> - https://docs.google.com/document/d/1Pze4gcEdY2pqlbhJ8VE2c4-ecULBiosYsM8H7IPAr0/edit?usp=sharing | <p>mødetider. Vi mangler fortsat en mere konkret dialog med udskolingens elever og lærere.</p> <p>Vi kiggede på oplæg fra Islev Skole – uddelt under mødet.</p> <p>Punktet drøftes igen på skolebestyrelsens møde i december 23, og skolebestyrelsen skal aflevere udtalelse til SBU primo januar 24.</p> |
| 18.00 | <p>84. Princip 11 om digitale enheder (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Godkende Jimmys spørgeskema, så det kan udsendes til alle elever - 5 bilag | <p>Brugen af mobiler i skoletiden er blevet drøftet i elevrådet.</p> <p>Indskolingen og mellemtrinnet synes ikke, at de skulle have mobiler eller ure i skolen.</p> <p>De ældste elever ønskede at have mobiltelefonerne i spisepausen.</p> <p>Skolebestyrelsen ønsker fortsat at spørge eleverne om deres holdning til forskellige scenarier.</p> <p>Jon har redigeret layoutet. Han og Jimmy kigger på, om undersøgelsen kan laves på en padlet eller lignende. Undersøgelsen gennemføres i uge 40 og 41. Jimmy får svarene senest fredag i uge 41. Punktet tages op igen på mødet i oktober.</p> |
| 18.15 | Spisning | |
| 18.45 | <p>85. Princip for forældremøder (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forholde os til tilbagemelding fra skolens teamkoordinatorer på udkast til nyt princip. - Bilag eftersendes | <p>Princippet blev vedtaget med få ændringer. Det endeligt vedtagne princip vedhæftes referatet.</p> |
| 18.50 | <p>85. Budgethøring</p> <ul style="list-style-type: none"> - Høringsperioden løber frem til 27. september 2023. - Orientering og drøftelse af budgetforslag, og beslutning om indhold til et høringssvar. - Afgøre hvem der skriver udkast. | <p>Esbern laver et udkast til høringssvar ud fra Gry's noter. Udkastet rundsendes på mail, inden et endeligt høringssvar sendes til kommunen.</p> |

| | | |
|-------|--|---|
| | <ul style="list-style-type: none"> - 6 bilag findes på Roskilde Kommunes hjemmeside: Høring af forslag til budget 2024 - Roskilde Kommune | |
| 19.30 | <p>86. Orientering om indsats og kompetenceforløb på fem årgange, med indførelse af NEST-metoder v. Charlotte.</p> | Charlotte orienterede om Trekronerskolens kompetenceudviklingsforløb og indsats med indførelse af NEST-metoder på flere klassetrin. |
| 20.00 | <p>87. Godkende referat (B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - SB 2023-06-08 (bilag) | Udsættes til næste møde. |
| 20.05 | <p>88. Meddelelser (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | <p>Skoleledelse: Skoleindskrivning er i gang. Frist er i november. Vi har haft informationsmøde for kommende forældre. Ny sekretær, Christina tiltræder 1.10.23 Vi gennemfører for tiden de nationale overgangstest i både dansk og matematik. Vi afvikler tværsuge i naturfag i uge 39.</p> <p>Formand: Kit deltager ikke i næste møde. Sarah indtræder som formand på næste møde. Jimmy og Christian har været på 0.årgangs forældremøde, som repræsentanter for skolebestyrelsen.</p> <p>Skole: Skolernes motionsløb for udskoling bliver igen i år et aftenløb og udvides til også at omfatte 7.årgang.</p> <p>SFO: To ledige stillinger i SFO til 1. og 2.årgang. Ansættelsessamtaler mandag d.25.9; Christian deltager fra SB Rasmus Albech Nielsen er valgt som ny TR for pædagogerne. Et hold fra 3. klasse vandt pokal i hockey og et hold fra 1. klasse vandt medaljer. Alt i al god turnering og god afslutningsfest. Der arrangeres årgangsfester i SFO'en.</p> <p>Elevrådet:</p> |
| 20.25 | <p>89. Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | <ul style="list-style-type: none"> • Nyt medlem i bestyrelsen, Frank Hvid træder ind i bestyrelsen. • Fra Børne/Unge udvalget kigger vi på "senere mødetider". Lige nu kigger vi på inspiration og erfaring fra andre skoler. Næste skridt er at drøfte med udskolingslærerne og eleverne. |

| | | |
|-------------------|--|---|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Princip 11 "Digitale enheder". Bestyrelsen sender et spørgeskema ud til alle klasser på skolen – vi følger op på næste møde. • Princip for forældremøder. Nyt princip vedtaget af bestyrelsen. • Budgethøring. Vi har set budgettet igennem og skriver et høringssvar. |
| <p>90.</p> | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>Planlagt behandling:</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Inklusion og udsatte børn • Udgangstilladelse genbesøges <p>2 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Badning efter idræt/svømning <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • De kreative fag • Princip 21: Skole-/hjemkommunikation • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde <ul style="list-style-type: none"> • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry |

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 26. oktober 2023 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|---|---|--|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> | Afbud | <p>Kit Stender Petersen</p> <p>Pernille Slot Hansen</p> <p>Charlotte Løvholm</p> <p>Søren Sørensen</p> |
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Sarah | Referent | Alice |
| Næste møde | 7. december kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | <p>91. Godkende dagsorden (B)</p> | <p>Velkommen til de nye medlemmer af skolebestyrelsen fra elevrådet og Frank.</p> <p>Dagsordenen godkendes med den ændring, at pkt. 93 flyttes til efter spisning pga. arrangement i lokalerne.</p> | |
| 17.45 | <p>92. Princip 11 om digitale enheder (ODB)</p> <p>Opsamling og drøftelse af forskellige holdninger.</p> <p>Orientering fra elevrådsmøde.</p> | <p>Elevrådet har forholdt sig til de to forslag der var lagt ud. De har formuleret et tredje forslag:</p> <ul style="list-style-type: none"> • I 4. – 6. klasse skal digitale enheder være i mobilhotel hele skoletiden med mulighed for | |

| | | |
|--------------------------------|--|--|
| | <p>Indbudt gæst: Rasmus Camillo, elevrådshjælper</p> | <p>evt. at få dem til rådighed ét frikvarter om ugen.</p> <ul style="list-style-type: none"> I 7. – 9. klasse skal digitale enheder være i mobilhotel i skoletiden, men at eleverne må have dem i 12-pausen og når lærerne giver lov til at de bruges til undervisning. <p>Der var blandede holdninger i elevrådet, men generelt en holdning om, at mellemtrinnet synes at adgang til mobiler udfordrer og gør det svært for fællesskabet. Modsat er udskolingens opfattelse, at mobiler til rådighed i frikvarterer bidrager til fællesskabet eller at man kan bruge den til at trække sig efter behov.</p> <p>SB beslutter, at der ikke gennemføres spørgeundersøgelse hos eleverne.</p> <p>De tre forslag er:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Ingen digitale enheder på alle årgange 2. Ingen digitale enheder i indskoling. 4. - 9. i mobilhoteller medmindre lærerne siger noget andet. 3. Differentieret ud fra elevrådets forslag <p>Opmærksomhed på, at hvis der besluttet ingen digitale enheder i frikvartererne skal der tilbydes andre ting i stedet, fx adgang til hallen, brætspil, bordtennis etc. Måske kan der søges midler til det?</p> <p>Beslutning:</p> <p>Når der er en plan klar for at sætte noget andet i stedet for mobiler laves der en prøveordning med forslag nr. 2 for 7. årgang og forslag nr. 3 for 9. årgang.</p> <p>Princippet opdateres når prøveperioden er slut. Varigheden af perioden besluttet af skoleledelse og elevrådet.</p> |
| <p>18.10</p> <p>93.</p> | <p>Vi besøger Makerspace, Biografen og skolebiblioteket</p> | <p>Udgår og tiden går i stedet til at forlænge punktet om digitale enheder.</p> |

| | | |
|-------|--|--|
| 18.25 | Spisning | |
| 18.55 | <p>94. Opfølgning på temaet fra sidste møde om arbejdet med at indføre NEST-metoder i almenundervisningen.</p> | <p>Gennemgang af kommunalt budget 2024 og orientering om politisk valg af tilførsel af midler til styrkelse af almenundervisningen. Bilag vedhæftes.</p> |
| 19.10 | <p>95. Proces og planlægning for skolebestyrelsens årsmøde i foråret 24.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry | <p>Der er ikke fastlagt en dato endnu. Temaet skal være velovervejet, så der kommer flere forældre end tidligere år. Forslag om at booke foredrag med psykolog Rikke Yde Tordrup om "Markante forældre". SB orienterer sig i hendes tema inden næste møde.</p> |
| 19.35 | <p>96. Badning efter idræt/svømning</p> <p>Drøfte stillingtagen til badesituation efter idræt, med udgangspunkt i forældrebrev fra idrætslærerne</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tre bilag | <p>Jon medbringer forslag til et princip på næste møde. SB orienterer sig i bilag med skolens progressionsplan til næste møde. Der kan findes inspiration hos Sex & Samfund.</p> |
| 19.35 | <p>97. Skal skolen indkøbe og flage med FN-flag?</p> <p>Forslag fra Fredsinitiativet, videresendt fra SBU til behandling i skolebestyrelserne.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tre bilag | <p>Udsættes</p> |
| 20.00 | <p>98. Godkende to referater (B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - SB 2023-06-08 (bilag) - SB 2023-09-21 (bilag) | <p>Godkendt</p> |
| 20.05 | <p>99. Meddelelser (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | <p>Skoleledelse: Charlotte er sygemeldt pt. Søren deltager i aftenmøder i begrænset omfang pt. Der har været aftenløb for udkolingen i stedet for den traditionelle motionsdag før efterårsferien. Det var en stor succes og mange forældre var frivillige hjælpere. Der er Lego League på Trekronerskolen d. 4/11.</p> <p>Formand:</p> <p>Skole: Der er startet ny skolesekretær og det fungerer rigtig godt.</p> |

| | | |
|----------------------|---|---|
| | | <p>Den kommende tid byder på flere arrangementer for udskolingen, bl.a. filmuge, brobygning, praktik, terminsprøver etc.</p> <p>SFO: Alle pædagoger i SFO'en deltager i førstehjælpskursus i efteråret. SFO'en holder Halloween-arrangement for børnene med bl.a. Scary House i tumlesalen. SFO'en genoptager traditionen med at holde forældrecaffedage. Første gang er til jul.</p> <p>Elevrådet: Det har været snakken om digitale enheder der har været emnet på elevrådsmøde.</p> |
| 20.25 100. | <p>Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | |
| 101. | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>Planlagt behandling:</p> <p>SB-møde 6. december 2023: Drøfte forslag om senere mødetider for udskolingen</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Udgangstilladelse genbesøges <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • De kreative fag • Princip 21: Skole-/hjemkommunikation • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde <ul style="list-style-type: none"> • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry |

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 7. december 2023 kl. 17.30 – 20.30

| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> | Afbud | Mette Holst, Pernille Slot Hansen, Søren Sørensen |
|-------------|---|---|---|
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | 25. januar kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | | | |
| 102. | Godkende dagsorden (B) | Godkendt | |
| 17.35 | | | |
| 103. | <p>Proces og planlægning for skolebestyrelsens årsmøde i foråret 24.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dato mandag 6. maj kl. 18.00-20.30 • Tema: "<i>Moderne forældreskab – gå kærligt foran</i>". Foredrag af psykolog Rikke Yde kl. 18.30-20.30. (Bilag) • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry (Bilag) | <p>Der er lavet aftale med Rikke Yde til 6.maj</p> <p>Hun er også hyret ind til at lave et oplæg for skolens medarbejdere den 27. maj.</p> <p>Det svære samarbejde med forældre er noget, der optager og fylder for medarbejderne.</p> <p>Vi laver en teaser på Aula efter nytår.</p> <p>Punktet tages op igen på næste møde.</p> | |

| | | |
|-------|---|--|
| | | Der nedsættes et lille udvalg. Sarah deltager. Jon inviterer Mette og Kit. |
| 18.00 | <p>104. Drøfte forslag om senere mødetider for udskoling</p> <p>Punktet blev drøftet på SB-møde 21. september 2023.</p> <p>Skolebestyrelsen skal aflevere udtalelse til SBU primo januar 24.</p> | <p>Elevrådet har drøftet punktet på to møder.</p> <p>Der er umiddelbart ikke stemning for senere mødetid, da man ikke ønsker at dagen forlænges om eftermiddagen.</p> <p>Der var en god drøftelse og forskellige synspunkter, men ikke nogen endelig konklusion i elevrådet. Seks klasser har tilkendegivet, at de ønsker at bevare de nuværende mødetider. Præmissen har været uklar for elevrådet. Vi er ikke klar til det på nuværende tidspunkt. Skolebestyrelsen er interesseret i at arbejde videre med muligheden for senere mødetider.</p> <p>Gry skriver et udkast.</p> |
| 18.25 | Spisning | |
| 18.50 | <p>105. Vi besøger nogen af skolens faglokaler: Bygning 10 – Madkundskab, Makerspace, Biografen og Læringscenteret</p> | Rundvisning i bygning 10 – Madkundskab, kantinen, Biblioteket, Makerspace og Biografen i kælderen. |
| 19.20 | <p>106. Badning efter idræt/svømning</p> <p>Drøfte forslag til princip for badning i forbindelse med idræt.</p> <p>Skolebestyrelsen orienterer sig inden mødet i bilag med skolens progressionsplan.</p> <p>Der kan desuden findes inspiration hos Sex & Samfund.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fire bilag | <p>Der er tilslutning til princippet.</p> <p>Jon tilføjer sætninger/bullits om trykke fællesskaber, og den tilrettede principtekst besluttet på næste møde.</p> |
| 19.45 | <p>107. Skal skolen indkøbe og flage med FN-flag?</p> <p>Forslag fra Fredsinitiativet, videresendt fra SBU til behandling i skolebestyrelserne.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tre bilag | <p>SFO'ens personale vil gerne støtte op om at flage på FN-dagen og foreslår, at skolen syr sit eget flag.</p> <p>Der er opbakning fra skolebestyrelsen til at indkøbe et officielt FN-flag.</p> |
| 19.50 | | SFO en går ud med et overskud. |

| | | |
|------------------------------|---|--|
| <p>108.</p> | <p>Orientering om regnskab 2023, samt orientering om budget for 2024</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bilag eftersendes | <p>Skolen går ud med underskud. Teknisk set balancerer regnskabet. Rammen for næste år er meldt ud. Samlet set stiger alle skolerne i tildelingsmodellen.</p> |
| <p>20.05 109.</p> | <p>Godkende referat (B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - SB 2023-10-26 (bilag) | <p>Godkendt</p> |
| <p>20.10 110.</p> | <p>Meddelelser (OB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | <p>Skoleledelse:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dette skoleår vil indeholde 201 skoledage da Store Bededag er fjernet. For 0.-4. årgang betyder det en ekstra skoledags undervisning, mens det for 5.-9. årgang betyder, at der flyttes timer fra andre skoledage til at dække denne ekstra dag. • Skoleindskrivning 24/25 – 61 børn har ønsket Trekronerskolen. • Tænk tanken om fremtidens forældresamarbejde (bilag) <p>Formand:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Henvendelse om at deltage i indsamling for Team Rynkeby. Det tages på næste møde. <p>Skole:</p> <p>SFO:</p> <p>Elevrådet:</p> |
| <p>20.25 111.</p> | <p>Kommunikation fra mødet (DB)</p> <p>Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | |
| <p>112.</p> | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>Planlagt behandling:</p> <p>SBU ønsker at skolebestyrelserne skal arbejde videre med "Rette mødeformer og -rum" og "God brug af digitale platforme"</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Udgangstilladelse genbesøges <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • De kreative fag |

| | | |
|--|--|--|
| | | <ul style="list-style-type: none">• Princip 21: Skole-/hjemkommunikation• Personaleomsætning og trivsel• Dysleksi• Antimobbestrategi• Forældreinddragelse/forældresamarbejde <ul style="list-style-type: none">• Årsmødet – drejebog Sarah og Gry |
|--|--|--|

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 8. februar 2024 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|---|--|--|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | Afbud | Christian Moltke Dahl, Pernille Slot Hansen, Søren Sørensen, Alfred og Storm |
| Indbudt | | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | 14. marts kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | 113. Godkende dagsorden (B) | <p>Skolebestyrelsen har modtaget en henvendelse fra et klasserådet i 7C – henvendelsen vendes kort under orientering.</p> <p>Dagsordenen er godkendt.</p> | |
| 17.35 | <p>114. Fortsat planlægning af skolebestyrelsens årsmøde i foråret 24.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dato mandag 6. maj kl. 18.00-20.30 • Tema: "<i>Moderne forældreskab – gå kærligt foran</i>". Foredrag af psykolog Rikke Yde kl. 18.30-20.30. • Årsmødet – drejebog Sarah og Gry (Bilag) • Udvalg: Kit, Sarah, Mette og Jon | <p>Datoen er annonceret til forældrene i Aula.</p> <p>Vi skal huske at gøre opmærksom på, at den første halve time er årsmøde.</p> <p>Program:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 18.00 Årsmøde | |

| | | |
|-------|---|---|
| | | <ul style="list-style-type: none"> ○ Præsentation af bestyrelsen ○ Årsberetning ○ Input til emner, som ønskes taget op ○ Orientering om valget til bestyrelsen • 18.30 Foredrag af Rikke Yde • 20.30 Tak for i aften <p>Jon undersøger, om der er mulighed for at gå i dialog under Rikkens foredrag</p> <p>Jon laver en tilmelding i Aula. Tilmeldingsfrist omkring 7-10 dage før.</p> <p>Udvalget tager stilling til forplejning fx sandwich</p> <p>De forældrevalgte "reklamerer" for arrangementet i gruppe på Facebook</p> |
| 17.55 | <p>115. Badning efter idræt/svømning</p> <p>Endelig vedtagelse af principforslag (Bilag)</p> | <p>Princippet kunne ikke vedtages, da der kun var 6 medlemmer, som kunne stemme for (det kræver flertal blandt de stemmeberettigede).</p> <p>Punktet kommer på næste møde til endelig vedtagelse.</p> |
| 18.10 | Spisning | |
| 18.40 | <p>116. Skolefoto</p> <p>SF har rejst en sag om skolefoto i skolerne, og Skole og Børneudvalget foreslår skolebestyrelserne, at de drøfter tilrettelæggelse og organisering af skolefoto på den enkelte skole. (Bilag)</p> | <p>Skolebestyrelsen drøftede forslaget</p> <p>Vi ønsker at bibeholde den nuværende ordning med Modul Foto.</p> |
| 19.00 | <p>117. Drøfte deltagelse i Team Rynkebys skoleløb</p> <p>- Henvendelse fra Team Fjordlandet (bilag)</p> | <p>Skolebestyrelsen takker nej til at deltage i Team Rynkebys skoleløb, om end det er et sympatisk projekt at børn støtte børn.</p> |
| 19.15 | <p>118. Drøfte om Trekronerskolen fortsat skal tilbyde forældre skolemælksordning</p> <p>- 49 elever er pt. tilmeldt skolemælksordning (bilag)</p> | <p>Skolebestyrelsen beslutter enstemmigt at Trekronerskolen fra skoleårets udgang ikke længere tilbyder forældre skolemælksordning. Skolens ledelse orienterer forældrene om beslutningen.</p> |

| | | |
|----------------------|---|---|
| 19.30 119. | Orientering om regnskabsresultat 2023 - (to bilag) | Skolen kommer ud med et overskud på 251.925 kr. SFO kommer ud med et overskud på 309.611 kr. |
| 19.40 120. | Orientering og drøftelse af hvordan skolen skal investere tildeling til styrkelse af almenområdet i 2024 | Forslag: Regulerende lys i klasserummene Videreudvikling af projektbaseret læring Trivsel - styrkelse af fællesskabet i klasserne Hvad efterspørger eleverne? Kompetenceudvikling i forhold til indretning Kompetenceudvikling i forhold til fx ADHD, ASF,... Samarbejde med dagbehandling, specialområdet Kompetenceudvikling i praksis, tæt på praksis |
| 20.05 121. | Godkende referat (B) - SB 2023-12-07 (bilag) | Godkendt |
| 20.10 122. | Meddelelser (OB) - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | Skoleledelse: <ul style="list-style-type: none"> • Skoleindskrivning 24/25 – byrådet har besluttet at der oprettes tre 0. klasser med 24 elever i hver. Dvs. vi skal afvise to elever, som har ønsket Tre kronerskolen • Ferieplanen er besluttet for kommende skoleår. Første dag efter juleferien bliver mandag den 6. januar. Dvs. kommende skoleår har færre end 200 skoledage, men eleverne får den fastsatte timenorm jf. Undervisningsministeriets vejledende timeplan. • Skolen har afholdt skoleudviklingssamtale 8. februar med forvaltningen. Indholdet omhandlede handlinger baseret på sidste års tema om elevtrivsel samt skolens fokus på kompetenceløft ift. at styrke medarbejdernes kompetencer inden for specialpædagogik inspireret af metoder fra NEST. • Ny teknisk servicemedarbejder er ansat pr. 1.3.24 Formand: <ul style="list-style-type: none"> • Henvendelse fra forældreråd i 7.C: For mange vikarer, mangelfuld videndeling om elevernes faglige niveau, utilfredshed med kvaliteten/styringen af skole/hjem samtaler Skolebestyrelsen beder ledelsen om at forholde sig til henvendelsen. Jon og Kit formulerer et svar til forældrerådet. Skole: SFO: Elevrådet: |

| | | |
|---------------------------------|--|---|
| <p>20.25</p> <p>111.</p> | <p>Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | |
| <p>112.</p> | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>Jimmi ønsker ledelsens redegørelse i forhold til, hvordan der er handlet på en anden forældrehenvendelse tidligere på året.</p> <p>Jimmi ønsker at høre erfaringerne i forhold til mobiltelefoni</p> <p>Planlagt behandling:</p> <p>SBU ønsker at skolebestyrelserne skal arbejde videre med "Rette mødeformer og -rum" og "God brug af digitale platforme"</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Udgangstilladelse genbesøges <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Første skoledag – 1/5 eller 1/8 • De kreative fag • Princip 21: Skole-/hjemkommunikation • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde |

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 14. marts 2024 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|---|--|-------------------------|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | Afbud | Alfred, Pernille, Frank |
| Indbudt | | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | 2. maj kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | | | |
| 125. | Godkende dagsorden (B) | Godkendt | |
| 17.35 | | | |
| 126. | <p>Fortsat planlægning af skolebestyrelsens årsmøde 6. maj 2024 kl. 18.00-20.30 (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Program: <ul style="list-style-type: none"> ○ 18.00 Velkomst, sandwich og årsberetning. ○ 18.30 Foredrag Rikke Yde ○ 20.30 Tak for i aften • Indhold til Kits årsberetning • Kommunikation om aftenen | <p>Der er udsendt en teaser på Aula, og der er lagt en tilmelding ud. Der er pt. 79 tilmeldte. 176 der ikke deltager. 1004 har endnu ikke svaret.</p> <p>Der skal annonceres igen lige inden påske og igen mandag d.22.4 – det sørger Jon for.</p> <p>Bestyrelsens forældrevalgte deler selv i egne Facebook grupper. Gry går foran med at dele opslaget.</p> <p>AJE orienterer vores nye forældre tirsdag d.19.3.</p> | |

| | | |
|-------|--|---|
| | | <p>På mødet d. 2. maj koordineres det praktiske i forhold til bestilling af sandwich, opsætning af stole mm.</p> <p>Kit har lavet et udkast til årsberetning. Hun sender den rundt, så alle kan hjælpe med at finpudse teksten.</p> |
| 17.55 | <p>127. Proces for skolebestyrelsesvalg (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Valgbestyrelse: Kit, Jon, Birgitte Baktoft samt et forældrevalgt bestyrelsesmedlem - Flere bilag | <p>Mette meldte sig til at være med i valgbestyrelsen.</p> <p>Jon gennemgik proceduren.</p> |
| 18.10 | Spisning | |
| 18.35 | <p>128. Vi besøger skolens bygning 9: faglokaler for musik, billedkunst og håndværk/design</p> | Udsættes |
| 18.50 | <p>129. Beredskabsplan - Forebyggelse af vold og seksuelle overgreb mod børn og unge (OD)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Drøftelse generelt af sager fra Borup og Odense - Orientering om kommunal beredskabsplan (Bilag) | Den kommunale beredskabsplan blev uddelt på mødet. |
| 19.20 | <p>130. Orientering om status og erfaringer ifm. med ændret mobilpolitik (O)</p> | <p>Storm fortalte, at man snakker lidt mere i 10-pausen og glæder sig lidt mere til 12-pausen.</p> <p>Det går fint. Der er ikke kommet flere spil i klasserne, men der er en tendens til at lidt flere spiller kort.</p> <p>Henriette oplever, at eleverne generelt ikke er særligt gode til at passe på tingene, så der er lige nu stop for indkøb af nye spil i hendes klasse.</p> <p>Langt de fleste er gode til at aflevere telefonerne, og der er ingen, der snyder.</p> <p>Der er ikke mange, som har smartwatches i udskolingen, men der er en del, som bærer dem i indskolingen. Retningslinjerne er uklare.</p> <p>Jon uddelte "Skærmbrug i grundskolen" fra STUK – anbefalinger om begrænsning af digital distraktion og balanceret brug af skærme. Anbefalingerne kan danne grundlag for en videre drøftelse om hvordan skolen kan hjælpe eleverne ift. de digitale distraktioner.</p> |
| 19.35 | <p>131.</p> | Udsættes |

| | | |
|-------|---|---|
| | Tilsyn med Princip 21: Skole- /hjemkommunikation - Bilag | |
| 20.00 | 132. Badning efter idræt/svømning Endelig vedtagelse af principforslag - Bilag | For princippet: 8 Imod princippet: 1 Blank stemme: 1 Princippet blev vedtaget. |
| 20.05 | 133. Godkende referat (B) - SB 2024-02-18 (bilag) | Referatet blev godkendt |
| 20.10 | 134. Meddelelser (OB) - Skoleledelse - Formand - Skole - SFO - Elevrådet | Skoleledelse: Antimobbestrategi iværksat på 4. årgang. Kommende skoleårs planlægning er i gang. Jon orienterede om indsatsstrappen for skolebørn i Roskilde Kommune med Trekrone-tal (bilag udsendes med referat) Jon efterlyste gode idéer til, hvad vi skal gøre med glemmetøj. Formand: Skole: Der er forårsfest d.15.4 for medarbejdere SFO: Forberedelserne til mini-sfo er i fuld gang. Vi har pt. 72 indskrevne børn samt 4 omgængere og 1 tilflytter. Vi håber derfor på 4 klasser. Pædagogerne har holdt arbejdsweekend. 3. årgang er i gang med overgang til klub. Elevrådet: Rasmus har været syg, så der har ikke været afholdt elevrådsmøde. Mette opfordrede til, at skolen fortæller de gode historier om alle de aktiviteter, der er i gang. |
| 20.25 | 135. Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet? Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe. | Mette sender sine noter til Jon. |
| | | |

| | | |
|-------------|-----------------------------------|--|
| 136. | Punkter til kommende møder | Planlagt behandling: SBU ønsker at skolebestyrelserne skal arbejde videre med "Rette mødeformer og -rum" og "God brug af digitale platforme" 4 stemmer: <ul style="list-style-type: none">• Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning.• Udgangstilladelse genbesøges 1 stemme: <ul style="list-style-type: none">• Første skoledag – 1/5 eller 1/8• De kreative fag• Personaleomsætning og trivsel• Dysleksi• Antimobbestrategi• Forældreinddragelse/forældresamarbejde |
|-------------|-----------------------------------|--|

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 2. maj 2024 kl. 17.30 – 20.30

| | | | |
|--------------|---|---|--|
| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> | Afbud | <p>Storm</p> <p>Alfred</p> <p>Henriette</p> <p>Frank</p> <p>Alice</p> <p>Søren</p> |
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | 13. juni kl. 17.30-20.30 | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (SB 2024-05-02.pdf), beslutning (B) | | |
| 17.30 | 137. Godkende dagsorden (B) | Godkendt | |
| 17.35 | 138. Elevrådet | <p>Jon orienterer ud fra referatet af seneste elevrådsmøde afholdt d.25.4.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Eleverne savner at der bliver indkøbt spil o.lign. til gode frikvarTERSaktiviteter – og efterspørger hvad der er sket med de ønsker de afgav. Er det lidt landet i mellem to stole? <p>Elevrådet har lavet en kort evaluering af de nye mobilregler, og de fremmødte elevrepræsentanter fra 5.-8. årgang fortæller, at de ikke umiddelbart synes der er den helt store ændring at spore på den generelle trivsel. Nogle klasser bruger</p> | |

| | | |
|-------|---|---|
| | | <p>computer i stedet for mobil. Det har været sværest på 7. årgang at opretholde reglen.</p> <p>PBL – overordnet set er eleverne glade for PBL; mestendels, når det foregår uden for klassen og er praktisk baseret.</p> |
| 17.45 | <p>139. Sidste planlægning af skolebestyrelsens årsmøde 6. maj 2024 kl. 18.00-20.30 (ODB)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang af årsberetning • Program: <ul style="list-style-type: none"> ○ 18.00 Velkomst, sandwich og årsberetning. ○ 18.30 Foredrag Rikke Yde ○ 20.30 Tak for i aften | <p>Der er 140 tilmeldte, hvilket er flere end skolen tidligere har oplevet.</p> <p>Bestyrelsen byder velkommen og møder kl. 17.30 så vidt muligt.</p> <p>Kantinen sørger for sandwich og vand til alle fremmødte.</p> |
| 17.55 | <p>140. Orientering om proces for skolebestyrelsesvalg (O)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Valgbestyrelse: Kit, Mette, Jon og Birgitte Baktoft - 6 kandidater stiller op | <p>Der var 7 fremmødte til valgmødet.</p> <p>Der er sendt reminder ud – en folder, der præsenterer kandidaterne.</p> <p>Der skal afgives to stemmer på to forskellige kandidater eller stemme blankt.</p> <p>Afstemning foregår via link, der udsendes på Aula. Afstemningen løber fra mandag 6. maj til og med fredag 17. maj kl.12.00.</p> <p>Afstemningsresultatet udsendes umiddelbart efter.</p> |
| 18.00 | Spisning | |
| 18.30 | <p>141. Tilsyn med Princip 21: Skole-/hjemkommunikation</p> <ul style="list-style-type: none"> - Drøftelse af hvordan der skal føres tilsyn med dette princip. - Bilag | <p>Det nuværende princip blev gennemgået.</p> <p>Skolebestyrelsen besluttede at udsende et spørgeskema til alle klasseråd med svar d. 24. juni.</p> <p>Den nye bestyrelse behandler svarene og fører tilsyn med princippet efter sommerferien.</p> <p>Hvis det er muligt sendes spørgeskemaet ud i Forms. Kit arbejder videre på at udarbejde spørgeskemaet.</p> |

| | | |
|----------------------|--|---|
| 19.15 142. | Første skoledag – maj eller august – har skolebestyrelsen en holdning? | Der er generelt stemning for, at Mini SFO ikke er første skoledag. Skolen har opgaven med at kommunikere dette til dagtilbud og forældre. Skolebestyrelsen ønsker at henvende sig til Skole og Børneudvalget, for at tilkendegive, at de ønsker at mini SFO afskaffes, da det ikke er til fordel for børnene ift. flere voksenskit. |
| 19.35 143. | Godkende timestfordelingsplan 24-25 - Bilag | Timefordelingsplanen blev gennemgået og godkendt. |
| 19.45 144. | Godkende referat (B) - SB 2024-03-14 (bilag) | Godkendt |
| 19.50 145. | Meddelelser (OB) - Skoleledelse - Formand - Skoleforum - SFO - Elevrådet | Skoleledelse: <ul style="list-style-type: none"> • 4 børnehaveklasse, fordi vi skriver to børn ind, som ellers skulle visiteres til segregeret tilbud. • Opstart af mini SFO. Det er gået godt. • Nye mellemformer på kommende 3. og 5.årgang • Stillinger. Vi søger lærere og inklusionspædagog. Vi har allerede ansat en ny pædagog til 0.-1.klasse samt en lærer til kommende 5.årgang. Formand: Skoleforum: Sarah og Jimmie har været til møde med Skole- og børneudvalget med temaet: Hvordan bruger vi 150 millioner kr. klogere? Skole: SFO: Har overtaget skolehaverne. Der kommer nye huse i pioneren. Der bliver slået en barselsstilling op. |
| 20.05 146. | Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet? Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe. | Vi fortsætter med at kommunikere fra mødet. Kommunikation fra dette møde: På mødet blev der blandt andet talt om: <ul style="list-style-type: none"> • Flot tilmelding til årsmødet • Der er startet tilsyn på princip 21 "Skole/hjem kommunikation". Princippet blev gennemgået og der er udarbejdet en spørgeramme som sendes ud til klassernes klasseråd. |

| | | |
|-------------|--|---|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Hvornår er det første skoledag? 1. maj eller 1. august. Skolebestyrelsen har en holdning til, at det hedder 1. skoledag når børnene starter op i 0. klasse efter sommerferien. • Derudover er det besluttet, at bestyrelsen laver en henvendelse til Børne- & Ungeudvalget, hvor vi ønsker at nedlægge mini SFO'en på skolen. |
| 20.10 | 147. Vi besøger skolens bygning 9: faglokaler for musik, billedkunst og håndværk/design | |
| 148. | Punkter til kommende møder | <p>SBU ønsker at skolebestyrelserne skal arbejde videre med "Rette mødeformer og -rum" og "God brug af digitale platforme"</p> <p>Evaluerings af mobilregler.</p> <p>Ønskede emner til behandling:</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Udgangstilladelse genbesøges <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • De kreative fag • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde |

Skolebestyrelsesmøde dagsorden

Torsdag d. 13. juni 2024 kl. 17.30 – 20.30

På Comwell Roskilde

| Indkaldt | <p>Forældre:</p> <p>Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen,</p> <p>Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Gry Segoli</p> <p>Eksterne medlemmer:</p> <p>Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium)</p> <p>Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum og Himmelev Volley klub)</p> <p>Medarbejdere:</p> <p>Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog)</p> <p>Elever:</p> <p>Alfred (9C) og Storm (9D)</p> | Afbud | Mette, Pernille, Henriette, Søren, Alfred |
|------------|---|---|---|
| Indbudt | <p>Ledelse:</p> <p>Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder)</p> | | |
| Mødeleder | Kit | Referent | Charlotte |
| Næste møde | Kommende skoleår | | |
| Punkt | Sag | Referat | |
| | Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) | | |
| 17.30 | 149. Godkende dagsorden (B) | Godkendt | |
| 17.35 | 150. Elevrådet | Der har ikke været holdt møde | |
| 17.35 | <p>151. Evaluering af årsmødet den 6. maj</p> <ul style="list-style-type: none"> - Årsberetning - Foredrag med Rikke Yde | <p>Der var 60-70 fremmødte forældre. Den generelle opfattelse er, at man "fik noget med sig." På trods af flere remindere, var der alligevel mange, der ikke kom.</p> <p>Der er et ønske fra skolebestyrelsen om hvert år at invitere forældrene ind til et interessant oplæg. Det lægges ind i årshjulet i efteråret 24.</p> | |

| | | |
|-------|---|---|
| | | <p>Kan oplægsholderen sende en lille videoteaser, som vi kan sende ud på forhånd og igen efter mødet?</p> <p>Årsberetningen blev godt formidlet.</p> |
| 17.50 | <p>152. Tilsyn med Princip 21: Skole- /hjemkommunikation</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status på spørgeskemaundersøgelse | <p>Der er pt. 11 besvarelser. Jon rykker de sidste klasseråd for svar. Fristen er d.24.6. Det er godt at inddrage klasserådene.</p> <p>Opgaven med at føre tilsyn med princippet videregives til den nye bestyrelse.</p> <p>Der er en opmærksomhed på tilgængeligheden for kontakt med personale i SFO. Alice følger op på, hvad der står på hjemmesiden.</p> |
| 18.00 | <p>153. Valg af eksterne repræsentanter</p> | <p>Der er opbakning fra skolebestyrelsen til, at Frank og Pernille fortsætter.</p> |
| 18.10 | <p>154. Evaluering af mobilregler</p> | <p>Storm fortæller, at der har været mere aktivitet og interaktion eleverne imellem fx kortspil, brætspil og ophold i kantinen. Det har været godt at have mobilen i spisepausen. Anbefalingen fra elevrepræsentanterne er, at man ikke har mobilen i de korte pauser, men at den er tilgængelig i spisepausen.</p> <p>Vi skal tale om skærmpolitik generelt.</p> |
| 18.30 | <p>155. Godkende referat (B)</p> <ul style="list-style-type: none"> - SB 2024-05-02 (bilag) | <p>Referatet er godkendt</p> |
| 18.35 | <p>156. Meddelelser (OB)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleledelse - Formand - Skoleforum - SFO - Elevrådet | <p>Skoleledelse: Ansættelser: 1 pædagog til kommende 1. årgang 1 lærer til kommende 3. årgang 2 lærere til kommende 4. årgang 1 lærer til kommende 5. årgang 2 årsvikarer fortsætter på kommende 6. og 8. årgang</p> <p>Vakante stillinger pt.: En orlovs på 2.årgang (pædagog) En pædagog til kommende 0.årgang</p> |

| | | |
|-------|--|--|
| | | <p>Barselsvikar på kommende 1.årgang</p> <p>Formand: Sarah ønsker input til brev om miniSFO. Bestyrelsen sender input til Sarah.</p> <p>Skoleforum:</p> <p>Skole:</p> <p>SFO: Cecilie går på barsel. Mini SFO´en er forløbet fint. Der kommer to nye huse til bålpladsen samt udeværksted.</p> <p>Eleverne: God sidste skoledag. Ordrede forhold i Byparken.</p> |
| | <p>Kommunikation fra mødet (DB) Hvad skal der kommunikeres fra mødet?</p> <p>Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til kommunikationen til den øvrige forældregruppe.</p> | |
| 18.45 | Spisning i restauranten | |
| | <p>Punkter til kommende møder</p> | <p>SBU ønsker at skolebestyrelserne skal arbejde videre med "Rette mødeformer og -rum" og "God brug af digitale platforme"</p> <p>Ønskede emner til behandling:</p> <p>4 stemmer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Medarbejdertrivselsundersøgelse – inkl. Personaleomsætning. • Udgangstilladelse genbesøges <p>1 stemme:</p> <ul style="list-style-type: none"> • De kreative fag • Personaleomsætning og trivsel • Dysleksi • Antimobbestrategi • Forældreinddragelse/forældresamarbejde |